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Voorzitter 

 

SPREKERS 

SPREKERS GEVEN ONZE 

STATUTAIRE VERGADERINGEN 

DAT TIKKELTJE EXTRA. KEN 

JIJ EEN BOEIENDE EN IN-

SPIRERENDE SPREKER, LAAT 

HET ONS SNEL WETEN .  

EN OOK DIT ROTARISCH JAAR 

GEVEN WE GRAAG HET 

WOORD AAN ELK VAN ONZE 

LEDEN OM HAAR OF ZIJN 

HOBBY/BEROEP/

BEZIGHEID,.. TE PRE-

SENTEREN. ONZE ERVARING 

LEERT ONS DAT DIT STEEDS 

ZEER BOEIENDE EN GEA-

NIMEERDE VERGADERINGEN 

ZIJN! 

Een nieuw jaar, een nieuw begin 

 

Vandaag gaat het nieuwe rotarische jaar van start . 

Vandaag is de eerste lege bladzijde van een boek met 

365 lege bladzijden. Aan ons om er een fantastisch 

boek van te maken. Want alleen samen kunnen we 

prachtige verhalen schrijven. Verhalen die we later met 

de glimlach op ons gezicht in onze herinneringen zullen 

herbeleven.   

Het zal ook een uitdagend jaar worden, met heel wat 

op de agenda. Vooral ledenwerving zal een belangrijk 

deel van onze tijd en inspanningen in beslag nemen. 

Twee nieuwe leden, Christel en Thomas, uit het vorige 

Rotarisch jaar, zorgen voor een nieuwe wind in de club. 

Leden die we hard nodig hebben om onze ambitieuze 

plannen te verwezenlijken en onze club weer op de 

kaart te zetten. En op deze eerste dag mogen we er 

nog eentje verwelkomen: Bertrand die transfereerde 

vanuit RC Asse. Van harte welkom! 

Onze past-president Tim is gestart met het uitrollen van 

onze strategie rond de heractivering van onze leden. En 

met succes. De sfeer is de laatste weken weer top in 

onze club, met massale opkomst tijdens onze laatste 

statutaire vergaderingen.  
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Zomer-Zone vergaderingen 

3 juli: boottocht georganiseerd door 

onze club 

23 augustus: RC Meise—Bouchout 

organiseert een rondleiding op de 

luchthaven van Grimbergen. Meer 

info volgt 

28 augustus: RC Halle organiseren een 

gin tasting en dinner  

3O augustus: zomervergadering in RC 

Gaasbeek. Meer info volgt 

Om iedereen toe te laten naar een of 

meerdere van deze zomerverga-

deringen te gaan worden onze statu-

taire vergaderingen van 21 en 28 

augustus vervangen door deze zone-

zomervergaderingen. Inschrijven kan 

via onze webste 

Dat we er allemaal volop voor gaan bewijzen ook Christine 

en de leden van haar kaas-en breughelcomité. Ook zij zijn al 

volop bezig met de organisatie van dit event dat zal door-

gaan op zaterdag 18 November.  

Ook de kerstbrunch staat opnieuw op het programma, en dit 

op zondag 17 December 2017. 

Maar eerst nog twee zonovergoten zomermaanden .. Dat de 

zon van de partij gaat zijn, daar hebben we niet veel inspraak 

in, maar dat het een boeiende zomer wordt, daar kunnen we 

wel voor zorgen. Op maandag 3 juli staat onze eerste zone-

zomervergadering op de agenda. En deze past perfect in de 

rubriek “Goed begonnen is half gewonnen”. We mogen 

maar liefst 84 gasten verwelkomen, waaronder ook de Gou-

verneur en Adjunct-Gouverneur.  

En op 27 augustus trekken we richting Amsterdam om er te 

genieten van de exclusieve tentoonstelling 1917 - Romanovs 

& Revolutie in Hermitage. Meer info en inschrijvingen op 

onze website.  

“Vriendschapsbezoeken zullen ons toelaten te genieten van de kennis en ervaring 
van de andere clubs” 

Een tipje van de sluier 

Ook vriendschapsbezoeken staan 

hoog op onze agenda. Het is duidelijk 

dat we samen meer kunnen bereiken 

dan alleen. We kunnen leren van 

elkaar en best practices delen. We 

zullen dit jaar dan ook heel alert zijn 

en soms snel moeten reageren of 

vergaderingen aanpassen. Dit zal ons 

toelaten om wanneer er bvb een inter-

essante spreker komt in een andere 

club om snel te reageren en onze we-

kelijkse vergadering op dat moment te 

verplaatsen naar die club zodat we 

met z’n allen naar de naburige club 

kunnen om te genieten van een inter-

essante spreker. 
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JULLIE MENING IS 
BELANGRIJK 

Daarom had ik graag van 

elk van jullie individueel 

jullie input gekregen op vol-

gende vragen: 

Wat zijn volgens jou de 3 

zaken/acties die we meer 

zouden moeten doen? 

Wat zijn volgens jou de 3 

dingen waar we onmid-

dellijk mee moeten stop-

pen? 

Wat zijn 3 NIEUWE dingen 

die we zouden moeten 

doen? 

Er zijn geen juiste of foute 

antwoorden! Ik verzamel 

alle antwoorden en maak er 

een cumulatie van, zonder 

vermelding van zender.  

Zo kunnen we er voor 

zorgen dat we allemaal 

gealinieerd zijn en ons allen 

100% inzetten voor de 

zaken waarin we geloven. 

Graag jullie antwoordjes 

tegen 15 juli. Bedankt!! 

Afsluitwoordje 

Rest er mij nog onze Past-President Tim van harte te bedank-

en om mij de club in deze zeer goede omstandigheden over te 

dragen. 

Ik beloof er zorg voor te dragen.  

Ik zal in mijn voorzittersjaar niet voor een revolutie zorgen, 

maar wel voor wat evolutie want dat beschouw ik als mijn op-

dracht als voorzitter. En stilstaan is achteruit gaan. We 

moeten er als club voor zorgen dat we ons wapenen voor de 

toekomst, en de toekomst van onze club verzekeren. Alleen zo 

kunnen we ons focussen op ons uiteindelijke doel: een 

verschil betekenen in onze samenleving.  

Een paar jaar geleden werd geopteerd voor een langtermijnvi-

sie – de belofte van een paar opeenvolgende voorzitters om 

het beleid op lang termijn voort te zetten. Er werd toen 

besloten om een duidelijk kader te schetsen voor onze goede 

doelen. Dit werd, naast de traditionele doelen, zich inzetten 

voor kinderen, tussen 2 en 16 jaar oud, in nood. Elke voor-

zitter kon dan zijn eigen accent leggen. Ook ik wil mij graag 

aansluiten bij deze lange termijnvisie.  
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Het accent in mijn voorzittersjaar zal liggen in het bestrijden 

van kindarmoede op een duurzame manier.  

Een belangrijke rol, dat voorzitterschap. En de eerste vrouw 

die binnen onze club deze rol op zich neemt. Ik hoop in ieder 

geval dat ik deze rol niet heb gekregen omdat ik een vrouw 

ben, maar wel omdat jullie vinden dat ik een goed voorzitter 

zal zijn. Ik besef maar al te goed dat ik dus goed in de gaten 

zal worden gehouden :-),  

Alleen samen kunnen we er een succesvol jaar van maken, en 

ik ben er dan ook van overtuigd dat ik op jullie medewerking 

kan rekenen. Mijn deur staat altijd open, steeds per mail en 

telefonisch bereikbaar want alleen door open en eerlijk te 

communiceren worden we samen sterker. Samen kunnen we 

er een heel mooi jaar van maken. Een jaar waar vooral de doe-

len centraal staan! Samen zorgen we er voor dat Rotary 

Vilvoorde een mooie toekomst tegemoet gaat.  

Fijne zomermaanden iedereen en tot binnenkort!  

Uw fiere Voorzitter, Kristel  

Niemand is perfect.  
Ook ik niet.  

Ik hou van quotes, vaak 

zit er heel wat wijsheid 

in, soms zijn ze alleen 

maar grappig. Maar ik  

hou er van. Ik zal dan ook 

regelmatig een quote 

met jullie delen. Weet 

dat elke mail naar jullie  

vergezeld wordt van een-

zelfde quote en bijgevolg 

nooit persoonlijk bedoeld 

is. 

 


